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گـــزارش
وضعیت نامناسب خودروهای کشور 

استانداردنداردچراشمارهگذاریمیشود؟
 گندم نمایان جو فروش!

حدود 10 سال پیش بود كه در يکی از تارنماهای 
اقتصــادی بیــن المللی اين متن آگهی به چشــم 
می خورد كه يکی از بانکهای معتبر آلمانی در صدد 
دعوت به كار افرادی از سراسر دنیا است كه دارای 
شــرايط لازم مندرج باشــند تا از بین آنها پنج نفر 
انتخاب شــوند تا به مدت پنج سال آموزش ببینند 
و در نهايــت يك نفر به عنــوان مديرعامل و چهار 
نفر بقیه اعضای هیئت مديره بانك مذكور باشــند. 
ايــن اعــلان در ادامه حاكی از آن بــود كه هیئت 
مديره و مديرعامل فعلی بیســت و پنجمین سال 
فعالیتشــان در اين بانك سپری شــده و بايد پنج 
سال بعد بازنشســته شوند لذا از هم اكنون مجمع 
عمومی در صدد آماده نمودن پنج نفر واجد شرايط 
برای پنج ســال ديگر است تا در كنار هیئت مديره 

و مديرعامل فعلی آموزش ببینند! 
مقدمه بــالا تنها برای توجیه نهادهای تصمیم گیر 
كشور نقل شد تا در مقام مقايسه برآيند كه مديران 
كدام يك از مجموعه های متنوع سیاسی، اقتصادی 
و اجتماعی كشــور آموزش ديده تجربی هستند و 
در اصطلاح عام »اســتخوان تركانده اند«؟ و خود را 
كه با هزينه بیت المــال يا همان يارانه های پنهان 
آموزش ديده انــد مهیای خدمت كرده اند تا پس از 
پايان دوران چهار ســاله يك دولت، حداقل فردی 
از مديران ارشــد، میانی، متوســط و حتی پايین 
دســتی همچنان بر محور خود باقــی بمانند، مگر 
در موارد كاملً اســتثنايی كه اكثراً مگسانند گرد 
شــیرينی وهمچنان»دكم« و بی اثر! و آنها كه ه با 
سر كچل دولت ها ســلمانی ياد گرفته اند و آزموده 
شــده اند هم  به بخش خصوصی می روند تا باز هم 
اين داســتان غم انگیز همیشگی تکرار شود كه در 
هر نوبت ســناريوی تازه ای با نامی جديد اما همان 
زير ســاخت های قبلی روی صحنه برود و امروز نام 
نامأنوس وفاق را يدك بکشــد در حالی كه اين بده 
بستان های سیاسی كه هزينه هايش از جیب مردم 
تأمین می گردد بــار ديگر به كام جناح های مطرح 
سیاسی تمام می شود  و البته اين فاصله زمانی قابل 
ملاحظه و پرهزينه  برای آحاد جامعه  و خزانه بیت 
المال حدود شــش ماه را طــی می كند تا مديران 
قبلی در اســتراحت و نوعی ســر در گمی باشند و 
مسئولان جديد دســت  چپ و راستشان را از هم 
تشخیص ندهند! البته ضايعه های متنوعی همچون 
گرانی، هنجار شــکنی، اهانت بــه يکديگر، قانون 
گريزی و ســردرگمی آحاد جامعه را هم به همراه 

دارد كه ندانند بفروشند يا بخرند!
 بیــش از صد روز از آخرين پديده عجیب و غريب 
انتخابات رياســت جمهوری در كشور می گذرد كه 
پس از شــهادت رئیس جمهور هشتم اين سونامی 
كلان ايجاد شــده و پیامدهای ريز و درشــت آن 
همچنان ادامه دارد، زيرا طیف موفق در انتخابات، 
فکــرش را هم نمی كرد برنده اين ماراتون باشــد؛ 
بنابراين راهی به جز پیدا كردن عنوانی تازه و دهان 
پر كن برای آن نداشــت تا در سايه وفاق دست به 
يك خانه تکانی بزرگ بزند! آنچه گفته شــد همه 
ماجرا نبود و نیســت كه اين قصه ســر دراز دارد 
زيرا پس از آن  نوبت اســتفاده از كسانی می شود 
كه اصولاً با وفاق ســنخیتی ندارد كه پســت های  
معاونت را اشــغال نموده اند تا بتوانند از استیضاح 
مجلس در امان باشند! خوشبختانه رئیس جمهور 
منتخب با نهج البلاغه آشــنايی كامل دارد و متن 
آن را به حافظه سپرده است و می داند ستون دين 
و جماعت مســلمانان و ســاز و برگشــان در برابر 
دشــمنان همین مردم هستند كه بايد مورد توجه 
و عنايت آنان باشد، حالا بايد ماند و ديد اين وفاق 
چه محاســنی برای آحاد مردم بــه همراه دارد كه 
يکی از آنها طی نزديك به ســه ماه گذشته، اجازه 
ورود گوشــی های موبايل آمريکايی است و اضافه 
كردن مزايای مأموران خارج از كشور طی مصوبه ای 
ويژه و همچنین  افزايش بالای 30 درصدی قیمت 
خودروهای داخلی و بی ارزش خواندن  وام ازدواج و 
فرزندآوری كه مردم از صفحه تصمیم گیری ها كنار 
گذاشــته شوند و پیشــنهاد يکی از مديران وزارت 
بهداشــت برای افزايش بیش از50 درصدی هزينه 
درمان در كشــور تا ولی نعمتان جمهوری اسلامی 
يعنی مردم، همچنان در فشار باشند اما استعلامی 
در كار نباشــد كه حــق مأموريــت ارزی مديران 
چگونــه برای فرزندان چنــد تابعیتی و آقازاده ها و 

گوشی آمريکايی خرج می شود! 
اما از اين ســو رئیس جمهــور كلام خود را با نهج 
البلاغه آغاز می كند و پايان می دهد و در انگشتان 
سبابه هر دو دست انگشتر عقیق دارد ولی پیامك 
عمومیش برای آحاد جامعه از طريق گوشی ها اين 
اســت كه» قانون اساسی مبنای اداره كشور و نماد 
فراست ملت بزرگ ايران است، امید است با پیروی 
از اصول و ارزش های آن، مســیر پیشرفت و عدالت 
را هموارتــر كنیم؛ روز قانون اساســی گرامی باد« 
را با سرشــماره خارجی PERESIDENT پیامك 
می كنند كه به نظر میرســد دور از شــأن بالاترين 
مقام اجرايی كشور مســلمان و فارسی زبانی باشد 
كه بــرای هم میهنان خود و به خصوص كســانی 
كه به ايشــان رأی داده اند ارســال می كند! حتماً 
 ايــن پیام با مشــخصات بالا به دســت شــما هم 

رسیده است!

مخاطب شمایید

در ماجرای كیفیت و استانداردهای لازم خودروهای تولید 
داخلی، سازمان های و دستگاه هايی كه بايد بر روی كیفیت 
اين محصولات نظارت داشته باشند كم نیست اما همچنان 
می بینیم كه خودروســاز به تولیــد بی كیفیت خود ادامه 

می دهد.
سازمان ملی استاندارد مهمترين سازمانی است كه بر روی 
كیفیت امنیت همه تولیدات داخلی كه مردم با آنها ســر و 
كار دارنــد نظارت دارد امــا روی تولید خودروهای داخلی 

مهر استاندارد ديده نمی شود.
حتــی پلیــس راهور فراجا كــه خــود از منتقدين جدی 
تولديات داخلی خودرو اســت و نســبت بــه كیفیت آنها 
معترض اســت و ايمنی آنها را تأيید نمی كند، نمی توان اين 
خودروهای بی كیفیت را شــماره گذاری نکند و همچنان 
مجبور به شماره گذاری است. سازمان حفاظت از محصیط 
زيســت هم توانايــی مقتومت در مقابل خودروســازهای 
داخلــی را ندارد. اين خودروســازها چقدر قدرت دارند كه 
حتی ســخنان و موضاع مسئولان ارشد كشور را نیز توجه 
نمی كنند و همچنان به كار خود ادامه می دهند با وجودی 

كه هزاران میلیارد تومان بدهی و زيان انباشته دارند؟!
رئیس پلیــس راهور فراجا گفت: ســالانه 20 هزار نفر در 
تصادفات كشــور كشته می شوند. بنابراين اين مسئله يك 
بحران ملی است و برای كاهش اين آمار بايد همه دستگاه 

ها باهم همکاری كنند.
سردار ســید تیمور حسینی درباره  ضرورت ارتقای ايمنی 
خودروها در كشــور گفت: همانطور كه پیشتر هشدار داده 
بــودم مجددا اعلام می كنم كــه وضعیت ايمنی خودروها 
در كشــور مناســب نیســت و برای حل اين مشکل بايد 
دســتگاه های مختلف با يکديگر همکاری كــرده و برنامه 

ريزی دقیقی در اين باره انجام شود.

وی افزود: متاســفانه سالانه 20 هزار نفر در تصادفات جان 
خود را از دســت می دهند، اين رقم آنقدر بالاست كه بايد 
به آن به عنوان يك بحران ملی نگاه كرد. اين مسئله علاوه 
بر آســیب های جانی، تبعات اقتصادی ســنگینی را برای 

كشور به همراه خواهد داشت. 
رئیس پلیس راهور فراجا با اشــاره به عوامل بروز تصادفات 
ادامه داد: در بررســی عوامل تصادفات، به چند مورد مهم 
می رســیم. اولین مــورد ايمنی خودروهاســت؛ ضعف در 

ايمنی خودروها باعث می شود با ساده ترين تصادفات نیز، 
خودروها كاملا تخريب شده و جان افراد نیز در خطر افتد. 
ما از وزارت صمت و ســازمان استاندارد انتظار داريم كه به 
منظــور كاهش تلفات، اقدامات جدی در راســتای ارتقای 

ايمنی خودروها انجام دهند.
حسینی گفت: دومین عامل، رفتارهای رانندگان است، اين 
اتفاق نیز باعث بیشــتر تصادفات است كه با انجام كارهای 
فرهنگــی می توان رفتارهای صحیح در رانندگی را آموزش 

داده و نهادينه كرد. 
وی با اشــاره به وضعیت راه ها اظهار كــرد: بهبود كیفیت 
زيرســاخت های حمل و نقل، به ويژه در مناطق پرحادثه، 
نیز عامل سوم است كه بهسازی و ارتقای كیفیت جاده ها، 
بــه ويژه در مناطق كوهســتانی و پرتردد، بايد مورد توجه 
ويــژه قرار گیرد اما اين امــر نیازمند تخصیص بودجه های 

مناسب و هماهنگی با وزارت راه و شهرسازی است.
رئیس پلیس راهور فراجا درباره نقش دستگاه های نظارتی 
و برخورد با ترك فعل ها تاكید كرد: در مســئله تصادفات، 
ســازمان های نظارتــی و قانون گذاران نیــز بايد به خوبی 
نقــش خود را ايفا كنند كه اگر اين اتفاق رخ دهد؛ قطعا از 

بسیاری از مشکلات و حوادث پیشگیری می شود. 
حســینی با بیان اينکــه حتی بعد از افزايــش نرخ جرائم 
رانندگی نیز تغییر محسوســی در كاهش تصادفات منجر 
به فوت ديده نشــد، گفت: متأسفانه حتی با افزايش مبالغ 
جرائم نیز، شــاهد كاهش تصادفات نبوديم كه اين مسئله 

نشان می دهد تنها اين اقدام نمی تواند موثر باشد.
وی افزود: رســیدن به اين اهداف مهم بدون همکاری همه 
دســتگاه های مرتبط با موضوع تصادفات میســر نیســت 
 و امیدواريــم كــه برنامه ريزی هــای لازم در اين صورت

انجام گیرد.

رئیس سازمان اورژانس كشور با اشاره به راه اندازی سیستم موقعیت ياب اورژانس 
در تهران برای رســیدگی سريع تر به مصدومان و بیماران، نیاز فوری اين سازمان 

به افزايش تعداد آمبولانس ها را مورد تأكید قرار داد.
به گزارش تســنیم، جعفر میعادفر ديروز در نشســت خبری با اصحاب رسانه در 
وزارت بهداشت اظهار كرد: در حال حاضر حدود 3300 پايگاه اورژانس در كشور 
فعال هســتند كه اين امر نشان دهنده پراكندگی خوب خدمات در نقاط مختلف 
كشــور و ارائه خدمات مطلوب به مردم اســت. وی افزود: در حال حاضر در شهر 
تهران سیستم لوكیشــن ياب برای شناسايی سريع محل حادثه و يافتن بیماران 
نصب شــده و اين طرح در ساير شــهرها نیز در حال توسعه است. اين برنامه به 
كمك تکنولوژی، موقعیت محل حادثه را شناسايی می كند تا آمبولانس ها بتوانند 

به سرعت به محل برسند.
رئیس ســازمان اورژانس كشــور ادامه داد: يکی ديگر از دســتاوردها، مديريت 
هوشمند تفسیر نوار قلب است. همکاران ما در دانشگاه های علوم پزشکی اكنون 
توانايی شناسايی بیماران سکته قلبی را به صورت هوشمند و سريع تر دارند. اين 
تجهیزات در چند استان مستقر شــده و برنامه داريم كه اين فناوری در سراسر 
كشــور گسترش يابد. میعادفر با اشاره به راه اندازی 21 پايگاه جديد گفت: برنامه 

ما اين است كه هر ساله 150 پايگاه اورژانس 115 در كشور ايجاد شود.
وی همچنین از راه اندازی مجمع خیرين اورژانس كشــور خبر داد و اظهار كرد: 
تا چند روز ديگر، حدود 15 دســتگاه آمبولانس توســط خیرين وارد ســازمان 
اورژانس كشور خواهد شــد. در حال حاضر تامین آمبولانس نیاز فوری ما است 
و بخشــی از اين آمبولانس ها توسط خیرين خريداری می شود. همچنین، مجوز 
واردات 1000 دســتگاه آمبولانس از خارج صادر شده و واردات اين آمبولانس ها 
از پرداخت عوارض گمركی معاف اســت؛ كسانی كه تمايل دارند می توانند برای 
خريــداری و واردات اين آمبولانس ها اقدام كننــد. در همین حال، حدود 100 
دســتگاه آمبولانس آماده ترخیص از گمرك اســت كه بین دانشــگاه های علوم 

پزشــکی كشور توزيع خواهد شد. علاوه بر اين، مناقصه برای خريد 600 تا 700 
دستگاه آمبولانس نیز برگزار خواهد شد.

رئیس سازمان اورژانس كشور گفت: تمامی اركان نظام سلامت به خوبی می دانند 
كه كمبود آمبولانس يکی از چالش های جدی ما است. واردات فعلی آمبولانس ها 
نمی توانــد نیاز ما را به طــور كامل تامین كند؛ چرا كه حدود 3000 دســتگاه 
آمبولانس فرســوده در اختیار داريم. با اين حال، اعتباری از دوران شــیوع كرونا 
باقی مانده است كه در صورت صدور مصوبه سران قوا و با دستور وزير بهداشت، 
برای خريداری آمبولانس ها مورد اســتفاده قرار خواهد گرفت و در اين صورت، 

مجموعا 2000 دستگاه آمبولانس وارد كشور خواهد شد.
وی در مورد برگزاری پويش »زخم ســپید«  برای كاهش خشونت علیه نیروهای 
فوريت های پزشکی گفت: پیش از اين مواردی از ضرب و شتم نیروهای اورژانس 
گزارش شــده و اخیراً نیز آمبولانس ها مورد تیراندازی قرار گرفته اند كه منجر به 
شهادت يکی از نیروهای اورژانس شده است. در هیچ كجای دنیا چنین مشکلاتی 
را مشــاهده نمی كنیم. اين پويش برای اين راه اندازی شده است كه همکاران ما 
در شــرايط سخت معیشتی، شــاهد چنین حوادث تلخی نباشند. در كشورهای 
پیشرفته، اســتفاده غیرضروری از خدمات اورژانس با جريمه های سنگین مواجه 

است تا كسی جرات چنین اقدامات ناپسندی را نداشته باشد.
بر اســاس اين گزارش، جعفر میعادفر؛ رئیس سازمان اورژانس كشور، در پاسخ به 
پرسشی درباره شــکايت های مردمی از خدمات اورژانس گفت: برخی از شکايات 
شامل احساس بی تفاوتی نیروهای اورژانس نسبت به بیمار يا رفتار نامناسب است. 

بايد تلاش كنیم با رفتار حرفه ای از آزرده خاطر شدن مردم جلوگیری كنیم. 

وی افزود: يکی از دلايل نارضايتی ممکن است اين تصور باشد كه وقتی نیروهای 
اورژانــس در حال ثبت علائم بیمار در تلفن همراه يا تبلت هســتند، مردم فکر 

می كنند مشغول تلفن شخصی هستند.
میعادفر در خصوص استخدام های جديد گفت: وزارت بهداشت تعداد قابل توجهی 
نیرو برای اورژانس در نظر گرفته كه جزئیات آن به زودی اعلام می شــود. البته 
بخشــی از اين اســتخدام ها به تبديل وضعیت نیروهــای فعلی اختصاص دارد و 

ممکن است تعداد نیروی جديد محدود باشد.
وی همچنین درباره اورژانس بانوان اظهار كرد: در حال حاضر 17 پايگاه اورژانس 
بانوان در كشــور فعال است. با فارغ التحصیل شدن نیروهای جديد، انتظار داريم 
در شهرهای بزرگ پايگاه های بیشتری ايجاد شود. در حال حاضر، خدمات بانوان 

اورژانس از 8 صبح تا 8 شب به دلیل محدوديت فضای فیزيکی ارائه می شود.
میعادفــر درباره چالش های ترافیکی تهران گفــت: 180 تا 200 موتورلانس در 
تهران فعال هستند و در 75 درصد مأموريت ها نیازی به انتقال بیمار با آمبولانس 

نیست و خدمات لازم توسط موتورلانس ها ارائه می شود.
وی همچنین به شــرايط آلودگی هوا اشاره كرد و افزود: افرادی كه توان كمتری 
دارند، از حضــور در فضای باز در روزهای آلوده خودداری كنند. اورژانس نیز در 

میادين مهم شهر مستقر است تا در صورت نیاز خدمت رسانی كند.
در ادامه، حســن نوری ساری؛ معاون آموزشــی اورژانس كشور، از هوشمندسازی 
اورژانــس خبر داد و گفت: يکی از اقدامات كلیدی مــا حذف كاغذ از فرآيندهای 
عملیاتی و كاهش زمان رسیدن آمبولانس به بیماران است. مركز تحقیقات اورژانس 
نیــز در حال توســعه فناوری های نوين برای بهبود خدمات اســت. وی به حادثه 
تیراندازی به آمبولانس در ايرانشــهر و شهادت نیروی اورژانس اشاره كرد و افزود: 
نبود قوانین حمايتی از دســتگاه های امدادی در كشــور مشهود است. در بسیاری 
از كشــورها، قوانین ســختگیرانه برای مقابله با مزاحمت های تلفنی و حملات به 

نیروهای امدادی وضع شده كه در ايران نیز به تصويب چنین قوانینی نیاز داريم.

نیاز فوری به تأمین آمبولانس

فرسودگی ۳۰۰۰ آمبولانس در کشور 

قاضی دادگاه چای دبش: 
متهمان هر چه سریع تر درباره رد مال 

تعیین تکلیف کنند
قاضی رســیدگی كننده بــه پرونده چای دبش گفت: متهم رديف اول و ســاير 
متهمان هر چه سريع تر در خصوص وضعیت رد مال پرونده، تعیین تکلیف كنند، 
زيرا موضوع مهمی كه در پرونده وجود دارد رد مال و رفع تعهدات ارزی است كه 

رقم كلانی را به خود اختصاص داده است.
نهمین جلسه رسیدگی به پرونده چای دبش در شعبه اول دادگاه انقلاب اسلامی 
ويژه رســیدگی به جرايم اخلالگران كلان و عمده در نظام اقتصادی به رياســت 
قاضی پسنديده، مستشــاران دادگاه، نماينده دادســتان، متهمان، وكلای آنها، 
شــکات پرونده، نمايندگان ســازمان های متولی و نظارتی، نمايندگان بانك های 
شــاكی، بانك مركزی و گمركات برگزار شــد. قاضی پسنديده در ابتدای جلسه 
دادگاه گفت: در جلسات گذشته متهمان مرتبط با گروه دبش و متهمان مرتبط 

با بانك های صادرات و ملت تفهیم اتهام شــدند و اظهارات آن ها اســتماع شد. 
در جلســه روز يکشنبه اظهارات نمايندگان شــركت های وابسته به گروه دبش 
به عنوان متهمان حقوقی اســتماع می شــود. وی افزود: متهم رديف اول و ساير 
متهمان هر چه سريع تر درخصوص وضعیت رد مال پرونده، تعیین تکلیف كنند، 
زيرا موضوع مهمی كه در پرونده وجود دارد رد مال و رفع تعهدات ارزی اســت 

كه رقم كلانی را به خود اختصاص داده است.
قاضی بیان كرد: هر اندازه كه جلســات دادگاه به نوبت های پايانی خود نزديك تر 
می شــود اهمیت تعیین تکلیف اموال و ضرورت اين موضوع دوچندان و مضاعف 
می شود. نکته ديگری كه در اين خصوص وجود دارد اين است كه ابهاماتی وجود 
داشــت كه موجب شد استعلاماتی از بانك های شــاكی و بانك مركزی دريافت 
شــود. همچنین اخیرا نیز به استعلام از سازمان بازرســی كل كشور اشاره شد 

و مکاتباتی در اين زمینه با سازمان بازرسی و بانك مركزی انجام شده است.
وی ادامه داد: در مورد برخی ابهامات با هیئت كارشناســی منتخب بازپرســی 
مکاتباتــی انجام شــده تا راجع به ابهامات و نقطه نظراتــی كه در پرونده وجود 

دارد پاسخ دهند.
در جلسه ديروز، نمايندگانی از جانب تعدادی از متهمان حقوقی پرونده به عنوان 

وكیل معرفی شــدند و به دفاع از اتهامات پرداختند و به ســوالات قاضی پاسخ 
دادند. قاضی پســنديده در ادامه جلســه دادگاه بر اجرای هرچه ســريع تکلیف 
قانونی متهم رديف اول به عنوان مالك شركت های موضوع كیفرخواست داير بر 
رفع تعهدات ارزی و استرداد منابع ارزی تاكید كرد. وی ادامه داد: در حال حاضر 
هیچگونه محدوديتی بــرای ورود كالاهای موضوع حواله های ارزی وجود ندارد. 

اگر محدوديتی در اين خصوص است با دادگاه مکاتبه كنید تا موانع رفع شود.
قاضی پســنديده خطاب به منشــی دادگاه بیان كرد: برای جلسه آينده دادگاه 
رئیس حمايت از صنايع برای ارائه گزارش دعوت شــود. مکاتبه كتبی نیز انجام 
شده است، بنابراين هم پاسخ مکاتبه را ارسال كنند و هم در دادگاه حاضر شوند.

رئیــس دادگاه در ادامه گفت: از هیئت كارشناســان رســمی دادگســتری كه 
بحــث اظهارنظر در خصوص رفع تعهــد و يا عدم رفع تعهد را انجام داده اند بايد 
اســتعلامات مدنظر انجام شــود كه اعلام نظر آن ها بر پايه چه مستنداتی بوده 
است. همچنین از بانك ها نیز بايد استعلام شود كه مبنای اظهارنظر و مستنداتی 
كه به كارشناسان ارائه كردند، چه بوده است. قاضی در پايان جلسه دادگاه ضمن 
تاكید بر ارسال پاسخ استعلام اول از بانك های شاكی گفت: اگر پاسخ استعلام ها 

جامع و كامل داده شود، ابهامات رفع می شود.

مديركل انتقال خون استان تهران با بیان اينکه اهدای خون يك 
كار فوق برنامه نیست، گفت: روند كاهش اهدای خون همچنان 
ادامــه دارد و از مردم می خواهم برای اهدای خون به پايگاه های 

سازمان انتقال خون مراجعه كنند.
دكتر ســید منتظر شــبر در گفت وگو با ايســنا، با بیان اينکه 
متاســفانه مراجعه برای اهدای خون همچنان كم است، اظهار 
كرد: همواره كاهش دما و نفوذ هوای ســرد از علل همیشــگی 
كاهش مراجعه برای اهدای خون به حســاب می آيد. اين روزها، 
هوای ســرد در سطح اســتان تهران تجربه می كنیم كه سبب 
كاهــش مراجعه برای اهدای خون اســت. متاســفانه، كاهش 
مراجعه برای اهدای خون به چند روز گذشته محدود نمی شود 
و حــدود چند هفته از موضوع كاهش مراجعه برای اهدای خون 
می گــذرد. وی با بیــان اينکه خون برای نجات جــان بیماران 
نیازمند ضروری اســت، گفت: اگرچه علم بسیار پیشرفت كرده 
اما خونی كه در رگ های انســان ها جريان دارد، هیچ جايگزينی 
ندارد. اهدای خون می تواند جان بیماران نیازمند خون را نجات 

دهد. بــا توجه به وضعیت مراجعه برای اهــدای خون، از مردم 
می خواهم كه بــرای اهدای خون به پايگاه هــای خون مراجعه  
كنند. مراجعه برای اهدای خون يك امر ضروری اســت و مردم 
نبايد تصور كنند كه اهدای خون يك امر فوق  برنامه است. تمام 
افرادی كه می توانند خون اهدا كنند در نظر داشــته باشند كه 
ممکن است در هر لحظه خود يا يك نفر از اعضای خانواده آنها 

به خون نیاز داشته  باشد. 
مديركل انتقال خون اســتان تهران افزود: شــهروندان تهران با 
اهدای خــون می توانند جان هموطنان خــود را نجات دهند و 

مانند گذشته، ياريگر سازمان انتقال خون باشند.
شــبر گفت: در حال حاضر، روزانه حدود 1100 واحد خون در 
پايگاه های انتقال خون اســتان اهدا می شود؛ اين در حالی است 
كه 1500 تا 1600 واحد خونی در مراكز درمانی توزيع می شود. 
بر اساس اين شرايط، بازهم از مردم درخواست می كنم نسبت به 
اهدای خون اقدام كنند و مانند همیشه ياری گر سازمان انتقال 

خون باشند.

تهرانی ها خون اهدا کنید
معــاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش وپرورش به تشــريح آخرين وضعیت پرداخت پاداش پايان 

خدمت فرهنگیان بازنشسته پرداخت.
قاشــم احمدی لاشــکی معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پــرورش در گفت وگو با فارس 
در خصــوص آخرين وضعیــت پرداخت پاداش پايان خدمت فرهنگیان، اظهار كــرد: بیش از 15 ماه از 
بازنشســتگی برخی فرهنگیان گذشته است و توانســتیم حدود 40 درصد پاداش آنها را پرداخت كنیم. 
وزير آموزش و پرورش شــب و روزش را گذاشته اســت تا اين موضوع به سرانجام برسد. وی ادامه داد: 
معلم 30 تا 35 ســال كار كرده، زحمت كشیده، گچ خورده، تمام وجودش را گذاشته تا دانش آموزان را 
رشد دهد، بنابراين دوست داريم پاداش پايان خدمت آنها به موقع پرداخت شود. اما تا كنون نشد چون 
پول نیاز دارد. احمدی اضافه كرد: يکي از ايرادات اين اســت كه در هنگام بودجه ريزي، عددها را واقعي 
نمي بینیم .ســال گذشته مثلا حدود 22 هزار میلیارد تومان پیش بینی شد ولی عدد مورد نیاز 39 هزار 
میلیارد تومان اســت. وی در پاســخ به اين پرســش كه می گويند 60 درصد را گرفتید و برای مطالبات 
1400 هزينه شده است؟، گفت: اين اطلاعات صحیح نیست و براي تغییر رديف اين اجازه را نداريم. هر 
عددی را دادند، توأمان توزيع شــد ضمن اينکه  همــان 40 درصد را اوراق داده بودند كه با تلاش وزير 
آموزش و پرورش تبديل به پول شــد. وی افزود: تلاش می كنیم تا 60 درصد باقیمانده پرداخت شود. تا 
اين لحظه پولی نگرفتیم ولی معاونت برنامه ريزی و توسعه منابع و وزير آموزش و پرورش پیگیر هستند 

و امیدواريم خبرهای خوبی بشنويم.

آخرین وضعیت پرداخت پاداش فرهنگیان بازنشسته
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